
  

 

 

________________________________________________________________________________ 

Protokoll fört vid föreningens årsmöte för verksamhetsåret 2015-2016. 
Ringsegård 2016-09-14 
 
 
Närvarande: 
Enligt närvarolista 16 medlemmar. 
Från styrelsen: Peter Johansson, Svenne Karlsson, Kristina Davidsson, Josefin Karlsson, 
Jonas Johansson, Håkan Bengtsson och Per Andrén. 
Revisorer: Anders Wiberg och Lennart Nilsson. 
Valberedningen: Andreas Karlsson. 
 
 
 
§1 Mötets öppnande 

Ordförande, Peter Johansson, öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 
 
§2 Val av ordförande och mötessekreterare 

Till ordförande valdes Peter Johansson och till sekreterare Kristina Davidsson. 
 
§3 Val av två justeringsmän 

Till justeringsmän valdes Anders Lagercrantz och Madeleine Lindegren. 
 
§4 Fastställande av föredragningslista 

Fastställdes utan ändringar. 
 
§5 Godkännande av årsmötets utlysande 

Årsmötet godkände kallelsen till mötet som skickats ut per post eller mail 22/8 2016, 
uppsatt på anslagstavlan 23/8 2016 och genom annons i HN den 23/8 2016. 

 
§6 Verksamhetsberättelsen och ekonomisk redovisning 

Verksamhetsberättelsen godkändes. 

Anders Wiberg läste upp Revisionsberättelsen som informerar att räkenskaperna är 
förda med ordning och noggrannhet och att allt är styrkt med verifikationer. 
Revisorerna föreslår att bevilja ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2015/2016. 

Kristina redogjorde för Resultat- och Balansräkningen. Dessvärre inga kopior till 
årsmötesdeltagarna vilket styrelsen fick kritik för. Vi tar det med oss. 

Vi kommer att ändra verksamhetsår till att följa kalenderår. Mer information under §17. 
Diskussioner om utgifter, vad som utförts och var. 
Fråga från medlem vad underskottet beror på. En orsak är att kostnad för t ex 

 
 



grön-områdena har blivit dyrare än beräknat. 
 
§7 Ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet beviljade ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 
20150501-20160430. 

 
 
 
 
§8 Inkomna ärenden och motioner 

Inga inkomna ärenden eller motioner. 
 
§9 Styrelsens förslag till åtgärder att utföras under kommande verksamhetsår. 

Styrelsens förslag till verksamhetsplan är fortsatt sedvanligt underhåll av vägar, 
grönområden och lekplatser. 

 
Beviljat bidrag från Falkenbergs kommun på 101 000 kr. Det måste användas 2016. 

Kommittéen har haft ett möte och gått igenom vad som behöver göras. Åtgärderna 
grundar sig på enkäten som skickades ut så förslagen kommer från medlemmarna. 

Området vid fotbollsplanen ska utrustas med två små fotbollsmål som passar mindre 
barn. En eller två basketkorgar ska sättas upp. 

Lekplatsen vid Bivägen utrustas med en större rutshkana och kullen blir lite högre så 
att den på vintern kan nyttjas för pulka-åkning. Gung-djur ska sättas dit och eventuellt 
en gung-bräda. 

Materialet som införskaffas kommer att hålla 10-15 år. 

När allt är klart så betalas fakturorna av vägföreningen och vi får sedan tillbaks 
pengarna av kommunen. 

§10 Beslut om kommande års ersättning till styrelsen 
Styrelsens förslag till arvodering är att följa Falkenbergs kommuns policy. Förslaget 
antogs av årsmötet. 

 
§11 Styrelsens förslag till utdebitering av andelsalen kommande verksamhetsår 

Styrelsens förslag är att behålla samma utdebitering som tidigare, dvs 640 kr per 
andelstal 1,0. 

 
§12 Förslag till budget för nästa verksamhetsår 

Styrelsen presenterade ett förslag till budget för verksamhetsåret 2016/2017. Förslaget 
antogs av årsmötet. 
Synpunkt från medlem om arvodet till förtroendevalda. 

 
§13 Val av styrelseledamöter och suppleanter samt utseende av ordförande 

Ledamöter Peter Johansson omval 2 år  
Svenne Karlsson omval 2 år  
Kristina Davidsson 1 år kvar 
Håkan Bengtsson 1 år kvar 

 
 



Jonas Johansson omval 2 år
Peter Johansson valdes till ordförande 
Suppleanter Per Andrén omval 2 år 

Josefin Karlsson 1 år kvar 
Johan Henriksson 1 år kvar 

Förslag att utöka med en suppleant. Antogs av årsmötet. 
Andreas Karlsson nyval 2 år 

 
 
 
 
 
 
 
§14 Val av revisorer och revisorssuppleanter 

Revisorer Anders Wiberg omval 2 år 
Lennart Nilsson omval 1 år 

Rev suppl Gunnel Jönsson omval 2 år 
Lars Adamsson 1 år kvar 

 
§15 Val av valberedning 

Erik Hansson omval 1 år Sammankallande 
Helen Tovinger omval 1 år 

 
 
 
 
§16 Val av Grönytekommitté 

Per Andrén omval 1 år Sammankallande 
Josefin Karlsson omval 1 år 
Peter Curlow omval 1 år 
Jessica Björsvik omval 1 år 

 
§17 Stadgar 

Anders Wiberg redogjorde för förslagen på stadgeändringarna. Att verksamhetsåret ska 
följa kalenderåret har sina fördelar. Vi kan avsluta föregående år redan i slutet av 
januari och lämna till revisorerna som lämnar revisionsrapport till styrelsen i februari. 
Motioner lämnas till styrelsen i januari för behandling. Årsstämma senast 30/4 och 
därefter utskick av årsavgifter. Vi är så att säga i samma år. 

Utökning av styrelsen med en suppleant. En person som anmält sitt intresse att sitta i 
styrelsen vilket är mycket positivt. 

         Verksamhetsår ändras att följa kalenderår. 
         Utse 2 revisorer och en revisorssuppleant. 
         Ordinarie stämma ska hålla senast 31 maj. 

Förslaget till ändringar antogs av årsmötet. Handlingar kommer att skickas in till 
Lantmäteriet och efter deras godkännande kan ändringarna följas. 
Budget måste revideras och utdebiteringen justeras att gälla perioden 
20160501-20171231. 

 
 



 
§17 Protokollets tillgänglighet 

Hos ordföranden och sekreteraren 14 dagar efter dagens datum. 
 
§18. Övriga ärenden 

Överhäng av stort träd vid Fjärilsvägen. Området är grönområde och tillhör 
väg-föreningens skötselansvar. Ska ordnas. 
Mätarevägen saknas på hänvisningsskylt vid infart till Ringsegård. 
Till ny Web-master föreslås Anders Lagercrantz. 

 
 
 
 
§19. Mötets avslutande 

Peter avslutar mötet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
____________________________  _____________________________  
Peter Johansson, ordförande  Kristina Davidsson, sekreterare  
 
 
 
 
___________________________ _____________________________  
Madeleine Lindegren, justerare Anders Lagercrantz, justerare 
 
 

 

 

 

 

 
 


